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PROTOKOLL 

Plats och tid:  Ronneby Brunns Hotell, Ronneby 

kl 14.00-17:00 

 

Beslutande:  Thomas Svensson, ordförande 

  Tommy Mårtensson, 1:e vice ordförande 

  Håkan Robertsson, 2:e vice ordförande 

  Henrik Mösenbacher 

  Gilbert Nilsson 

  Mats Johansson 

  Tony Holgersson 

  Bengt Åke Johansson 

  David Håkansson 

  Magnus Persson   

      

     

Övriga:  Dennis Robérteus, VD  

Caroline Petersson, ekonomi- och projektassistent 

   

 

   

Utsågs att justera: Bengt Åke Johansson 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

UNDERSKRIFTER (se digital underskrift i slutet av dokumentet)  

 

Ordförande  Thomas Svensson 

 

 

Justerare  Bengt Åke Johansson 

 

 

Sekreterare  Caroline Petersson 
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PROTOKOLL 

§ 105 Ordförande öppnade sammanträdet 

 

 

§ 106 Närvarande ledamöter uppropades och antecknades 

 

 

§ 107 Utsänd föredragningslistan godkändes.  

 

 

§ 108 Till protokollförare utsågs Caroline Petersson 

 

 

§ 109 Till justeringsman av dagens protokoll utsågs Bengt Åke Johansson 

 

 

§ 110 Föregående mötesprotokoll godkändes  

 

 

§ 111 Information från ordförande 

Inget att notera. 

 

 

§ 112 Ekonomi  

VD avrapporterade månadsbokslut per 31/10 2022. En av bolagets större hyres-

gäster lämnade in sin konkursansökan i början av maj och detta påverkar 

bolagets resultat betydligt. Kundförluster på cirka 2 mkr möts av minskade 

personalkostnader och räntekostnader. Övriga kostnader ligger i nivå med 

budget. Prognosen för helåret 2022 ligger på ett positivt resultat med 1 mkr. 

 

Styrelsen beslutade att notera informationen till protokollet. 

 

 

§ 113 Intern kontroll 

VD informerade om att han inte har något att rapportera avseende den interna 

kontrollen sedan föregående styrelsesammanträde. 

 

Styrelsen beslutade att notera informationen till protokollet.  
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§ 114 Finanspolicy och lånestocken 

VD gick igenom finansrapporten per 2022-10-31 och gjorde avstämning mot 

finanspolicyn.  

 

Styrelsen beslutade att notera informationen till protokollet. 

 

 

§ 115 GDPR 

VD informerade om status gällande GDPR.  

 

Styrelsen beslutade att notera informationen till protokollet. 

 

 

§ 116 Uthyrningsgrad, lokalförfrågningar samt aktuella hyresärenden och 

allmän information 

VD avrapporterade bolagets uthyrningsgrad per 2022-11-30 samt aktuella lokal-

förfrågningar och aktuella hyresärenden.  Uthyrningsgraden uppgick till cirka 

92,8% Vakanser finns inom Kallinge Företagscenter på cirka 1 800 kvm, 

Telefonen på cirka 8 000 kvm, Hantverkaren cirka 800 kvm samt Svenstorp 

cirka 1 600 kvm.  

 

Styrelsen beslutade att notera informationen till protokollet. 

 

 

§ 117 Redovisning av pågående projekt 

VD redovisade uppföljningen av pågående projekt per 2022-11-30.  

 

Styrelsen beslutade att notera informationen till protokollet. 

 

 

§ 118 Beslut – Verksamhetsplan 2023 

VD föredrog utsänt förslag till verksamhetsplan för 2023, bilaga 1. 

  

Styrelsen beslutade att godkänna förslaget till verksamhetsplan 2023 och att 

arbeta efter denna. 

 

 

§ 119 Beslut – Särskild internkontrollplan 2023 

Styrelsen diskuterade förslag till särskild internkontrollplan för 2023. 

  

Styrelsen beslutade att återkomma med förslag till särskilda kontrollmoment 

för 2023.  
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§ 120 Personalfrågor 

Nyrekrytering av fastighetstekniker är påbörjad och intervjuer kommer att ske 

under vecka 50. 

 

Styrelsen beslutade att notera informationen till protokollet. 

 

 

§ 121 Remissyttrande/Skrivelser från koncernledningen 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har remitterat förslaget om ”Bolagsstyrning för 

kommunkoncernen – utredning” till ABRI och yttrande skall lämnas senast 

2023-01-31. 

 

Styrelsen beslutade att ge tjänstemännen i uppdrag att svara på förslaget om 

”Bolagsstyrning för kommunkoncernen – utredning” senast 2023-01-31. 

Styrelsen har inga synpunkter eller något att erinra avseende utsänt material.  

 

 

§ 122 Övriga frågor 

Styrelseledamot önskar genomgång av resultatrapport per fastighet och även 

besöka varje fastighet under 2023.  

   

Styrelsen beslutade att genomföra besök i samtliga företagsbyar och i samband 

med detta erhålla genomgång av resultatrapport per fastighet.  

 

Styrelseledamot önskar mer information om hur bolaget arbetar med IT-säkerhet 

samt styr och övervakning av våra fastigheter.  

 

Styrelsen beslutade att ge VD i uppdrag att återkoppla hur bolaget arbetar med 

IT-säkerhet samt styr och övervakning av våra fastigheter på nästkommande 

styrelsesammanträde.  

 

 

§ 123 Nästa sammanträde  

Ordförande informerade om att nästa ordinarie sammanträde är tisdagen den      

28 februari 2023 kl. 13.00-16.30. Sammanträdet kommer att äga rum i ABRIs 

nya konferensrum på Fridhemsvägen. Personalen bereds möjlighet att medverka 

på fika 14.30. 

 

 

§ 124 Ordförande avslutade sammanträdet 
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§ 105 Ordförande öppnade sammanträdet 


 


 


§ 106 Närvarande ledamöter uppropades och antecknades 


 


 


§ 107 Utsänd föredragningslistan godkändes.  


 


 


§ 108 Till protokollförare utsågs Caroline Petersson 


 


 


§ 109 Till justeringsman av dagens protokoll utsågs Bengt Åke Johansson 


 


 


§ 110 Föregående mötesprotokoll godkändes  


 


 


§ 111 Information från ordförande 


Inget att notera. 


 


 


§ 112 Ekonomi  


VD avrapporterade månadsbokslut per 31/10 2022. En av bolagets större hyres-


gäster lämnade in sin konkursansökan i början av maj och detta påverkar 


bolagets resultat betydligt. Kundförluster på cirka 2 mkr möts av minskade 


personalkostnader och räntekostnader. Övriga kostnader ligger i nivå med 


budget. Prognosen för helåret 2022 ligger på ett positivt resultat med 1 mkr. 


 


Styrelsen beslutade att notera informationen till protokollet. 


 


 


§ 113 Intern kontroll 


VD informerade om att han inte har något att rapportera avseende den interna 


kontrollen sedan föregående styrelsesammanträde. 


 


Styrelsen beslutade att notera informationen till protokollet.  
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§ 114 Finanspolicy och lånestocken 


VD gick igenom finansrapporten per 2022-10-31 och gjorde avstämning mot 


finanspolicyn.  


 


Styrelsen beslutade att notera informationen till protokollet. 


 


 


§ 115 GDPR 


VD informerade om status gällande GDPR.  


 


Styrelsen beslutade att notera informationen till protokollet. 


 


 


§ 116 Uthyrningsgrad, lokalförfrågningar samt aktuella hyresärenden och 


allmän information 


VD avrapporterade bolagets uthyrningsgrad per 2022-11-30 samt aktuella lokal-


förfrågningar och aktuella hyresärenden.  Uthyrningsgraden uppgick till cirka 


92,8% Vakanser finns inom Kallinge Företagscenter på cirka 1 800 kvm, 


Telefonen på cirka 8 000 kvm, Hantverkaren cirka 800 kvm samt Svenstorp 


cirka 1 600 kvm.  


 


Styrelsen beslutade att notera informationen till protokollet. 


 


 


§ 117 Redovisning av pågående projekt 


VD redovisade uppföljningen av pågående projekt per 2022-11-30.  


 


Styrelsen beslutade att notera informationen till protokollet. 


 


 


§ 118 Beslut – Verksamhetsplan 2023 


VD föredrog utsänt förslag till verksamhetsplan för 2023, bilaga 1. 


  


Styrelsen beslutade att godkänna förslaget till verksamhetsplan 2023 och att 


arbeta efter denna. 


 


 


§ 119 Beslut – Särskild internkontrollplan 2023 


Styrelsen diskuterade förslag till särskild internkontrollplan för 2023. 


  


Styrelsen beslutade att återkomma med förslag till särskilda kontrollmoment 


för 2023.  
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§ 120 Personalfrågor 


Nyrekrytering av fastighetstekniker är påbörjad och intervjuer kommer att ske 


under vecka 50. 


 


Styrelsen beslutade att notera informationen till protokollet. 


 


 


§ 121 Remissyttrande/Skrivelser från koncernledningen 


Kommunstyrelsens arbetsutskott har remitterat förslaget om ”Bolagsstyrning för 


kommunkoncernen – utredning” till ABRI och yttrande skall lämnas senast 


2023-01-31. 


 


Styrelsen beslutade att ge tjänstemännen i uppdrag att svara på förslaget om 


”Bolagsstyrning för kommunkoncernen – utredning” senast 2023-01-31. 


Styrelsen har inga synpunkter eller något att erinra avseende utsänt material.  


 


 


§ 122 Övriga frågor 


Styrelseledamot önskar genomgång av resultatrapport per fastighet och även 


besöka varje fastighet under 2023.  


   


Styrelsen beslutade att genomföra besök i samtliga företagsbyar och i samband 


med detta erhålla genomgång av resultatrapport per fastighet.  


 


Styrelseledamot önskar mer information om hur bolaget arbetar med IT-säkerhet 


samt styr och övervakning av våra fastigheter.  


 


Styrelsen beslutade att ge VD i uppdrag att återkoppla hur bolaget arbetar med 


IT-säkerhet samt styr och övervakning av våra fastigheter på nästkommande 


styrelsesammanträde.  


 


 


§ 123 Nästa sammanträde  


Ordförande informerade om att nästa ordinarie sammanträde är tisdagen den      


28 februari 2023 kl. 13.00-16.30. Sammanträdet kommer att äga rum i ABRIs 


nya konferensrum på Fridhemsvägen. Personalen bereds möjlighet att medverka 


på fika 14.30. 


 


 


§ 124 Ordförande avslutade sammanträdet 
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